
Inwonersbelangen en VVD willen onderstaande voorleggen aan de andere fracties.  
 
Resume 
- In de gemeenteraad zijn verschillende debatten gevoerd over de gevolgen die het verplaatsen van 
zorgfuncties uit Woerden naar andere locaties van het Antonius Ziekenhuis heeft gehad op de 
bereikbaarheid van zorg voor de Woerdense inwoner. Hierbij is de uitdrukkelijke wens geuit dat er na 
het sluiten van de SEH en HAP weer een vorm van lichte spoedzorg terugkeert in de gemeente. 
- Op 9 juni 2022 is bij de behandeling van Omgevingsvisie Woerden een amendement aangenomen, 
waarin is vastgelegd dat goed bereikbare zorg waaronder spoedzorg buiten kantooruren - 
uitgangspunt is bij de verdere ontwikkeling van het ziekenhuisterrein. 
- Op 13 april vernamen wij in een persbericht dat de gemeente een intentieovereenkomst heeft 
gesloten met het Antonius Ziekenhuis over de vernieuwing van het ziekenhuisterrein. Het huidige 
ziekenhuis moet plaatsmaken voor een kleiner gezondheidscentrum, waardoor er ruimte ontstaat 
voor woningen. 
- In het AD is te lezen dat volgens de heer Demoulin een terugkeer van de spoedeisende hulp in 
Woerden zeker niet aan de orde is en dat wethouder Noorthoek ‘in zijn nopjes is’ met de plannen 
van het ziekenhuis. 
- Voor de fracties van de VVD, Inwonersbelangen, LvdD en W&D was dit reden om vragen te stellen 
tijdens de gemeenteraadsvergadering van 20 april. 
- De beantwoording van het college op 20 april komt er op neer dat zij zeer ingenomen zijn met de 
plannen. De Haagse ontwikkeling maakt dat terugkeer van bereikbare zorg in Woerden niet terug zal 
komen is de mening van het college. Dat de vele inwoners van gemeente Woerden lokaal een andere 
mening zijn toegedaan lijkt niet gehoord en niet meegenomen te zijn bij het aangaan van de 
intentieovereenkomst. 
 
De te bespreken onderwerpen voor de politieke avond: 
1. Wat is de mening van de fracties dat het aangenomen amendement van 9 juni 2022 niet is 
uitgevoerd? 
2. Blijft de meerderheid van de fracties staan achter het amendement van 9 juni 2022? 
3. Is er steun bij de fracties om het college de opdracht te geven om het standpunt van de 
gemeenteraad, zoals verwoord in te amendement van 9 juni 2022, over te brengen aan de directie 
van het Antonius? Dat ontwikkelingen van het ziekenhuis terrein alleen zin heeft als goed bereikbare 
zorg waaronder spoedzorg buiten kantooruren - uitgangspunt is. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inwonersbelangen | Jan-Hubert van Rensen 
jhrensen@inwonersbelangen.nl 
VVD- Simone Onrust 
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